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Info avond en Algemene leden vergadering 
19 november 2015 

19:30 uur 
Cafe t’Olde Regthuys te Tienhoven 

 
Agenda 

 
19:30 uur  Gastsprekers Jurjen Annen, boswachter  

Vecht en Venen en Niels Schouten, werkzaam voor 
Natuurmonumenten. 
• Baggeren Tienhovense plassen,  
• Cabomba 
• Inrichting taartpunt polder Oud-Maarsseveen en aanleg 

wandelpad,   
• Watergebiedsplan en inrichting oostelijke binnenpolder  
• Verdere ontwikkelingen 

Link naar interview met Jurjen 
 
21.00 uur  Jaarprogramma / begroting 2016 

• Discussie / Rondvraag 
 

Notulen 2014, Financieel Jaarverslag 2014, Bestuur en 
Begroting 

• Goedkeuring Notulen ALV, gehouden op 26 november 2014  
• Financieel verslag 2014: toelichting door penningmeester,  
     verslag kascommissie en goedkeuring financieel verslag 2014 
• Benoeming kascommissie 2016 
• Afscheid Madeleine van Rijnberk, Dik Roelofsen,  
• Herbenoeming Pieter Walhof en Eric van Zelm 

 
22.00 uur  Gezellig drankje en napraten 
 
Welkom  
Pieter opent de vergadering en heet iedereen hartelijk welkom.  
Eric van Zelm heeft vanwege een bloedvergiftiging en longontsteking in het ziekenhuis 
gelegen en is nu aan het revalideren.  
Marcel Wink heeft zich bij het bestuur afgemeld. 
Er zijn geen toevoegingen op de agenda. 
Speciaal welkom aan Irene Huisman, gebiedsregisseur gemeente Stichtse Vecht en aan 
Olivier de Jonge Oudraat. Olivier is sinds enkele weken werkzaam voor de gemeente en 
zal Irene gaan ondersteunen. Als gebiedsbeheerder zal hij de werkzaamheden van Jan 
Scheeve overnemen voor de kernen Nigtevecht, Vreeland, Nieuwersluis, Tienhoven-Oud 
Maarsseveen, Maarsseveen-Molenpolder, Bethune en Oud-Zuilen. 
Als gastsprekers zijn Jurjen Annen en Niels Schouten uitgenodigd, beiden werkzaam voor 
Natuurmonumenten. 
De voorzitter geeft na een korte inleiding Niels het woord. 
 

https://www.youtube.com/watch?v=y_woVQ11BdU
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Baggeren. 
In het kader van het Europese LIFE project “New Life for Dutch Fens”, worden 
baggerwerkzaamheden uitgevoerd op de Noordplas. Voordat er echter gebaggerd kon 
worden, zijn bodemmonsters genomen. Uit de 20 genomen monsters is gebleken dat de 
situatie in Tienhoven erg gunstig is. Er zit niet zo veel vervuiling in de bagger.  
De Noordplas is meer vervuild dan de Zuidplas, dit komt omdat de Noordplas gevoed 
wordt door Vechtwater, deze was vroeger vervuild, na het schoonmaken van de Vecht is 
de situatie ook voor de Noordplas verbeterd. 
De Zuidplas is minder vervuild, dit komt omdat het Vechtwater dat in de Zuidplas komt 
eerst een hele omweg moet maken en er komt tevens kwelwater uit de Oostelijke 
binnenpolder in de Zuidplas. 
Uiteindelijk is gekozen om op 2 locaties op de Noordplas te baggeren en vanwege de lage 
prioriteit niet op de Zuidplas. De planning is om ongeveer 35.000 m3 bagger weg te 
zuigen, kosten zijn € 5,00 per m3. 
Op de noordzijde van de Zuidplas zijn metalen aangetroffen zoals lood en kwik, deze zijn 
niet schadelijk voor flora en fauna.  
Vanwege deze vervuiling zouden de kosten van baggeren € 50,00 per m3 zijn. 
Natuurmonumenten heeft de keuze gemaakt dat het baggeren van de Zuidplas nu te duur 
is. Natuurmonumenten is geen recreatie club, maar komt op voor Flora en Fauna, waarbij 
verlanding van een waterrijk gebied ook heel waardevol kan zijn.  
Het afkavelen van de legakkers tracht Natuurmonumenten te verminderen door hout af te 
zetten, echter het groot aantal ganzen op de Plassen is funest.  
Natuurmonumenten heeft beheer doelstellingen, maar beheert volgens Paul Eijpe, de 
doelstelling voor de Zuidplas niet, de plassen zijn natuur historisch erfgoed en dienen 
volgens de statuten van Natuurmonumenten  als zodanig te worden behouden en beheert. 
Door de keuze van natuurmonumenten wonen de bewoners aan de Zuidplas in de nabije 
toekomst aan een moeras in plaats van water. 
In het kader van LIFE  zijn er ook bomen en struiken bij de diverse watergangen 
weggezaagd, hierdoor valt er minder blad in het water en komt er meer zonlicht op de 
bodem en oevers, waardoor de waterkwaliteit verbeterd. 
Camomba. 
Camomba is een exoot, dat niet in onze wateren thuis hoort, Waternet en wetenschappers 
hebben al diverse proeven en studies gedaan, maar er is nog geen uitzicht op een 
oplossing. Het is een monocultuur, bestaande plantengroei krijgt weinig tot geen kans 
meer.  Camomba heeft ook een negatieve uitwerking op de visstand, het doorzicht naar de 
bodem wordt verslechterd. Het is geen lokaal probleem, het komt op meerdere plekken 
voor, het moet eerst een groot probleem worden, voordat het in Nederland wordt 
opgelost, aldus Pieter Walhof. De visvereniging en de BTOM gaan samen in overleg welke 
stappen moeten worden genomen, welke specialisten moeten worden benaderd en welke 
rol de Provincie en Gemeente kunnen vervullen.  
Om meer inzicht te krijgen over de ontwikkelingen in de Binnenpolder nodigt Niels de 
aanwezigen uit om volgend jaar mee te doen aan de Kikkerloop.    
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Jurjen Annen informeert over de Taartpunt, Oostelijke binnenpolder en 
Watergebiedsplan van het Noorderpark.   
Langs het Tienhovenkanaal en grenzend aan de Stille Plassen ligt de Polderachteraf. 
Afgelopen zomer zijn langs het Tienhovenkanaal de kades opgehoogd en natuur 
vriendelijke oevers aangelegd. De natuurlijke waterstand wordt toegepast, in de winter 
hoog, zomers laag water.  Uit tellingen blijkt dat de vogelstand weer toeneemt. 
Taartpunt. 
Jurjen wil niet te inhoudelijk ingaan, omdat op dinsdag 1 december een inloopavond 
wordt georganiseerd. De belangrijkste werkzaamheden zijn het natuurlijk waterpeil 
herstellen, afplaggen van bovenlagen van stukken grond, aanleggen van 
natuurvriendelijke oevers en met deze grond percelen aan de Looydijk verhogen. Het 
worden geen pet-gaten, maar bloemrijk grasland. Verder worden er dammen en een kade 
aangelegd, greppels, watergangen gedempt en nieuwe watergangen en poelen gegraven. 
In de planning is ook een wandelpad opgenomen met de Dwarsdijk als startpunt.  
Er wordt onderzocht of het startpunt bij museum Vredegoed kan worden aangelegd. 
Aanvang van de werkzaamheden zijn begin januari 2016. 
Watergebiedsplan Oostelijke binnenpolder. 
Zoals bij de ontwikkelingen in de Taartpunt aangegeven, worden ook in de Oostelijke 
binnenpolder  maatregelen genomen die nodig zijn voor het juiste waterpeil, een goede 
waterkwaliteit en een goede waterhuishouding.  
28 januari 2015 is er een inloopavond over de polder. 
 
Pauze. 
 
Notulen 2014, Financieel Jaarverslag, Bestuur en Begroting 
Voorzitter Pieter Walhof opent de BTOM bestuursvergadering. 
Onderstreept wordt het feit dat de BTOM niet op komt voor individuele of specifieke  
belangen maar voor het algemeen belang van ons dorp. 
De doelstellingen van onze vereniging zijn nog steeds hetzelfde: 

• het bevorderen en in stand houden van goede contacten met de vele andere 
verenigingen  

• het actief participeren in, en/of het zelf organiseren van activiteiten gericht op de 
bescherming van de flora en fauna; 

• het behouden van het specifieke dorpskarakter van Tienhoven en Oud-
Maarsseveen; 

• het bevorderen van relevante initiatieven die het welzijn en de maatschappelijke 
betrokkenheid van inwoners bij Tienhoven en Oud-Maarsseveen bevorderen. 

Hoe proberen wij dit te realiseren, door veel contacten met de gemeente Stichtse Vecht, 
Provincie, natuurmonumenten, DWR, verenigingen & stichtingen en onze kerkelijke 
gemeenschap. 
 
Werkgroepen 
Communicatie 
Sinds 2006 wordt de Dwarskijk uitgebracht.  Zoals beloofd zijn we in 2015 begonnen met de 

plannen voor de hernieuwde website. Deze is nu sinds september in de lucht en we krijgen 

duizenden pagina views. Een groot succes. Maar het betekend dus wel helaas dat de papieren 

versie is komen te vervallen. 

Alle berichten uit en om Tienhoven worden nu geplaatst op de nieuwe website en we krijgen 
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hier zeer positieve reacties op. We worden een mooi communicatie loket naar de inwoners en 

we kunnen met deze informatie ook sneller inspelen op de actualiteit. 

In 2016 zullen we hier mee doorgaan. Voor bijzondere gelegenheden hebben we een budget 

gereserveerd voor 1 papieren uitgave. 

Ouderen 
Iedere woensdag ochtend is er de koffie ochtend. Hier wordt veel gebruik van gemaakt en 
een van de meest succesvolle initiatieven. Ook in 2016 zullen weer veel gastsprekers 
worden uitgenodigd. 
Natuur 
Als BTOM houden we de ontwikkeling rondom Vliegveld Hilversum in de gaten en zijn we in 

de Stuurgroep Herinrichting Bethune vertegenwoordigd, waarvoor we in 2011 het convenant 

hebben getekend.  

Met Bert van der Tol en Natuurmomenten worden altijd verschillende tochten georganiseerd 

voor inwoners en de schooljeugd, die hopelijk volgend jaar ook weer zullen plaatsvinden. 

Helaas zal Marvin ons gaan verlaten en zoeken we vanaf nu versterking in ons bestuur en in de 

werkgroep om dit belangrijke onderwerp verder te gaan trekken.  

Gezien de zorgwekkende ontwikkelingen rondom de gewijzigde baggerplannen en de 

woekering van de Cabomba, die op dit moment het waternatuurgebied bedreigen, heeft dit een 

zeer hoge prioriteit. Zo als reeds besproken, zal de BTOM samen met de visvereniging nauw 

gaan samenwerken en alle opties onderzoeken hoe dit probleem aan te pakken. 

Visie 
De werkgroep Visie is in 2014 in volle vaart gestart met een overweldigende respons op de 

enquête. De werkgroep is niet alleen voor Tienhoven, maar ook voor Bethunepolder en 

Molenpolder. Arnoud de Bruin is de onafhankelijke voorzitter en Madeleine van Rijnberk zit 

namens BTOM in de werkgroep. 

17 november, 2014 is de goed bezochte inspraakavond in de Wilgenplas geweest en in voorjaar 

2015 hebben we nog de bustocht met leden gemeenteraad en wethouders gehad en zijn er 

verschillende Dwarskijken verspreid. 

In 2015 zijn de uitkomsten gepresenteerd aan het College en de gemeenteraad.  

In september de uitkomsten en uitgangspunten voor het Dorps Ontwikkelings Plan (DOP) 

goedgekeurd door de Gemeente Stichtse Vecht.  

Er komen nu 2 DOP plannen, 1 voor Molenpolder en 1 voor Tienhoven-Oud Maarsseveen en 

Buthunepolder. We trekken hierin samen op. Nadat de werkgroep met de Gemeente het concept 

heeft gemaakt zullen wij deze aan de inwoners presenteren. 

Er zijn vragen geweest over de werkgroep en welke status deze heeft. Ons inziens vervult de 

werkgroep een mooie brugfunctie met enthousiaste deelnemers. Uiteraard blijft het DOP voor 

Tienhoven-Oud Maarsseveen de eindverantwoordelijkheid van  het  BTOM bestuur, net zoals 

dat ook geld voor BBB en Molenpolder. 

Informatie 
Een ander thema is de organisatie van informatieavonden. In 2015 hebben we avonden 

georganiseerd voor het Meeuwissenveldje (vroeger “Ommetje”) en de informatieavonden van 

de werkgroep Visie. 

Ook in 2016 organiseren we 3-4 informatie avonden. De insteek is dat wanneer u geïnformeerd 

of geraadpleegd dient te worden, wij een avond zullen organiseren met de relevante 

betrokkenen. Thema’s die naar onze verwachting zeker aan de orde zullen komen zijn:  

Verkeer en Veiligheid, bijeenkomsten rondom het Visie op Tienhoven Plan en rondom de 

ontwikkelingen met de Tienhovense Plassen. 
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Verkeer en Veiligheid 
De werkgroep heeft goede voortgang gemaakt in het opzetten met de Gemeente van het 

verkeersplan. Prioriteiten zijn aangegeven en het budget is aangevraagd. We hopen dat de start 

voor de uitvoering in 2016 gemaakt kan worden. 

In 2014 zijn Lieuwke Kranenborg, Wim van Doorn en Ray van de Bel toegetreden tot de 

werkgroep om Marcel en Peter te versterken, welkom!  

Helaas nemen we ook afscheid dit jaar van Dik Roelofsen, als lid van de werkgroep. We willen 

Dik graag bedanken voor zijn inzet sinds vele jaren. Dik heeft bergen werk verzet om ons dorp 

veiliger te maken, echt begaan met de mensen, vele verkeersanalyses gemaakt, waarvoor enorm 

veel dank! 

Bestuur 
In 2015 nemen we afscheid van twee belangrijke mensen uit ons bestuur, Jan Molhuysen en 

Madeleine van Rijnberk.  

Jan heeft vanaf de oprichting als adviseur aan het bestuur ons – gevraagd en ongevraagd - met 

raad en daad bijgestaan. Iedere jaarvergadering heeft Jan een mooi terugblik gegeven en het 

bestuur geëvalueerd. Moeten we dat nu zelf gaan doen, we hopen het niet want Jan is ons 1e 

ere-lid geworden. En via de website kan hij nu iedere dag de ontwikkelingen in Tienhoven 

blijven volgen.  Van papier naar digitaal – Jan ook hier enorm bedankt voor al je bijdragen. 

Madeleine zal vanwege privéredenen haar lidmaatschap als bestuurslid neerleggen, maar wel 

als lid van de werkgroep Visie haar bijdrage voortzetten. Zij heeft hierin een enorm klus 

geklaard samen met Arnoud en de anderen. We zijn Madeleine hiervoor zeer dankbaar. 

Vanwege verhuizing naar Bussum, moeten wij helaas afscheid nemen van Marvin Egberts, 

Marvin heeft zich vele jaren intensief bezig gehouden met belangrijke dossiers zoals Vliegveld 

Hilversum en herinrichting Bethunepolder, wat enorm veel tijd en energie heeft gekost. Wij 

zijn Marvin veel dank verschuldigd, als teken van dank overhandigt Pieter een natuur schilderij 

van Niels Schouten.  

Als mensen gaan, komen er ook weer nieuwe mensen bij, tenminste, dat is de bedoeling. 

Gelukkig is dat bij ons het geval. Co Grootendorst heeft zich beschikbaar gesteld om adviseur 

aan het BTOM bestuur te worden.  

Voor de opvolging van Madeleine, de werkgroep Visie (en uiteraard het vertrek van Marvin) 

zoeken we nog versterking. We gaan in gesprek met enkele mensen uit het dorp.  

 

IN 2015 bestaat de samenstelling van het bestuur uit:  
Pieter Walhof, 

Voorzitter 

2011-2015 Algemeen, brandweer, politie 

Bert van der Bunt, 

Secretaris 

2012-2016 Communicatie, ouderen, digitaal loket, 

secretariaat 

Petra de Groot, 

Penningmeester 

2013-2017 Jeugd, sponsoring, kinderdagopvang, 

horeca 

Madeleine van Rijnberk 2012-2015  Gemeentelijke zaken, Zorg & 

voorziening, Betaalbaar wonen 

(Portaal), Wijkbeheer, Scholen & 

Onderwijs 

Marcel Wink 2014-2018 Bouw & bestemmingsplannen, 

Bethunepolder, Veenkluit, Verkeer & 

veiligheid 

 

Eric van Zelm 

2010-2015 Regionale samenwerking, Visie op 

Tienhoven, Monumentenzorg, Rijk & 

landelijke org. 
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Daarnaast zijn actief in de volgende portefeuilles: 

Bestuursadviseur       Co Grootendorst 

Verkeer & Veiligheid      Peter Heijen, Lieuwke Kranenborg,  

Wim van Doorn en Ray van de Bel 

Natuur & Milieu       n.t.b. 

Visie   Madeleine van Rijnberk, Arnoud de Bruijn als   

onafhankelijk voorzitter. 

 
Notulen 2014, Financieel verslag, bestuur 
165 families zijn geregistreerd als lid van de BTOM. 
32 leden zijn aanwezig op de vergadering. 
➢ Goedkeuring ALV notulen 2014 
Er zijn geen opmerkingen over de ALV notulen van 2014 en is goedgekeurd door de 
Algemene ledenvergadering. 
➢ Goedkeuring financieel jaarverslag 2014 
Er zijn geen opmerkingen over het financieel jaarverslag 2014 en is goedgekeurd door  
de Algemene ledenvergadering. 
➢ Kascontrole 2014 
De kascommissie bestaande uit Richard Klomp en Louis de Vogt hebben kascontrole 
uitgevoerd en goedgekeurd. Wel maakt Louis de opmerking dat betalingen op de 
ledenlijst moet worden bijgehouden. Dit wordt volgens Bert dit jaar al gedaan. Bij de 
volgende kascontrole zal de ledenlijst zijn bijgevoegd. 
Richard is niet meer beschikbaar voor de controle van volgend jaar. Hij wordt bedankt 
voor zijn bewezen dienst. Madeleine van Rijnberk neemt zijn plaats in. De aanwezige 
leden gaan akkoord dat de controle in 2016 door Madeleine en Louis kan worden 
uitgevoerd. 
Er zijn geen opmerkingen op de kascontrole en is goedgekeurd.  
➢ Herbenoeming. 
Volgens de statuten moet Pieter en Eric aftreden. Er zijn geen kandidaten die zich voor 
een bestuursfunctie hebben aangemeld. Pieter en Eric willen zich weer 4 jaar inzetten 
voor de belangen van het dorp, Er zijn geen tegenstemmers en de aanwezige leden 
hebben geen opmerkingen en gaan akkoord met de herbenoeming van Pieter als 
voorzitter en Eric als bestuurslid van de BTOM.  
 
Jaarprogramma 2016 en begroting 
De begroting van 2016 laat een positief saldo zien van € 2100,00. Wij gaan ervan uit dat 
dit saldo verder kan worden aangevuld door sponsoring, donaties en uitbreiding van het 
aantal leden. 
 
Afsluiting 
Petra vraagt het woord en bedankt Pieter en Bert voor de grote mate van inzet in de 
afgelopen periode.  
 
Pieter bedankt de aanwezigen en uitnodigt hen uit voor een drankje aan de bar. 
 
Daar minder dan de benodigde 50% van de leden aanwezig zijn, moet een  
volgende ledenvergadering worden uitgeschreven om de besluiten die zijn genomen  
te bekrachtigen. 


